

4

發展項目的設計的資料
INFORMATION ON DESIGN OF THE DEVELOPMENT

發展項目有構成圍封牆的一部分的非結構的預製外牆。

There are non-structural prefabricated external walls forming part of the enclosing walls of the Development.

每幢建築物的非結構的預製外牆的厚度範圍為150毫米。

The thickness of the non-structural prefabricated external walls of each building is 150mm.

發展項目有構成圍封牆的一部分的幕牆。

There are curtain walls forming part of the enclosing walls of the Development.

每幢建築物的幕牆的厚度範圍為150毫米及200毫米。

The thickness of the curtain walls of each building are 150mm and 200mm.

每個住宅物業的非結構的預製外牆及幕牆的總面積表

Schedule of the total area of the non-structural prefabricated external walls and curtain walls of each residential property

座數 Block	樓層 Floor	單位 Flat	每個住宅物業的非結構的預製外牆的總面積 (平方米) Total area of non-structural prefabricated external walls of each residential property (sq.m.)	每個住宅物業的幕牆的總面積 (平方米) Total area of curtain walls of each residential property (sq.m.)
A座 Block A	2樓 2/F	A1	0.188	0.816
		A2	—	0.603
		A3	—	0.585
		A4	—	0.419
		A5	—	1.197
		A6	0.405	1.014
		A7	0.405	1.014
		A8	—	1.197
		A9	—	0.419
		A11	—	0.603
		A12	0.188	0.816
	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及25樓 3/F, 5/F - 12/F, 15/F - 23/F and 25/F	A1	0.188	0.976
		A2	—	0.603
		A3	—	0.585
		A4	—	0.419
		A5	—	1.085
		A6	0.405	0.937
		A7	0.405	0.937
		A8	—	1.085
		A9	—	0.419
		A10	—	0.585
		A11	—	0.603
		A12	0.188	0.976
	26樓 26/F	A1	0.188	2.040
		A2	1.050	2.048
		A3	1.050	2.048
		A4	0.188	2.040

備註： 1. 在本售樓說明書中“Unit”及“Flat”（當提及住宅物業時）這兩個詞彙可能是互換使用。

2. 發展項目A座的2樓、3樓、8樓及9樓不設A10單位，B座的2樓、3樓、8樓及9樓不設B10單位。

3. A座及B座的住宅樓層不設4樓、13樓、14樓及24樓。

Notes :1. In this sales brochure, the terms “Unit” and “Flat” (when referring to a residential property) may be used interchangeably.

2. There are no Flat A10 on 2/F, 3/F, 8/F and 9/F of Block A of the development, and no Flat B10 on 2/F, 3/F, 8/F and 9/F of Block B of the development.

3. Residential Floors 4/F, 13/F, 14/F and 24/F of Block A and Block B are omitted.

座數 Block	樓層 Floor	單位 Flat	每個住宅物業的非結構的預製外牆的總面積 (平方米) Total area of non-structural prefabricated external walls of each residential property (sq.m.)	每個住宅物業的幕牆的總面積 (平方米) Total area of curtain walls of each residential property (sq.m.)
B座 Block B	2樓 2/F	B1	—	1.830
		B2	—	0.610
		B3	—	0.634
		B4	—	2.931
		B5	—	0.553
		B6	0.569	0.600
		B7	1.112	0.600
		B8	—	0.573
		B9	—	1.524
		B11	—	0.619
		B12	—	0.603
		B13	0.330	0.803
	3樓、8樓、9樓 3/F, 8/F, 9/F	B1	-	2.020
		B2	-	0.610
		B3	-	0.634
		B4	-	2.931
		B5	-	0.553
		B6	0.569	0.600
		B7	1.112	0.600
		B8	-	0.573
		B9	-	1.524
		B11	-	0.619
		B12	-	0.603
		B13	0.330	0.993
	5樓至7樓、10樓至12樓、 15樓至23樓 5/F - 7/F, 10/F - 12/F, 15/F - 23/F	B1	-	2.020
		B2	-	0.610
		B3	-	0.634
		B4	-	2.931
		B5	-	0.553
		B6	0.569	0.600
		B7	1.112	0.600
		B8	-	0.573
		B9	-	1.524
		B10	-	0.610
		B11	-	0.610
		B12	-	0.603
		B13	0.330	0.993
	25樓 25/F	B1	—	2.333
		B2	0.656	1.825
		B3	1.112	0.600
		B4	—	0.573
		B5	—	1.524
		B6	—	0.610
		B7	—	0.610
		B8	—	0.603
		B9	0.330	0.993

備註： 1. 在本售樓說明書中“Unit”及“Flat”（當提及住宅物業時）這兩個詞彙可能是互換使用。
2. 發展項目A座的2樓、3樓、8樓及9樓不設A10單位，B座的2樓、3樓、8樓及9樓不設B10單位。
3. A座及B座的住宅樓層不設4樓、13樓、14樓及24樓。
Notes : 1. In this sales brochure, the terms “Unit” and “Flat” (when referring to a residential property) may be used interchangeably.
2. There are no Flat A10 on 2/F, 3/F, 8/F and 9/F of Block A of the development, and no Flat B10 on 2/F, 3/F, 8/F and 9/F of Block B of the development.
3. Residential Floors 4/F, 13/F, 14/F and 24/F of Block A and Block B are omitted.